
HERINRICHTING ST. JANSTRAAT – BIRGITTINESSENSTRAAT 
 
PROJECTGROEPBIJEENKOMST: 1 
DATUM:    08-08-2016 
 
Aanwezig deelnemers projectgroep:  
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X 
De heer Jan Hofmeijer, gemeente Uden, adviseur evenementen en horeca 
Mevrouw Hilde Vandekeybus, gemeente Uden, woonomgevingsontwerpster 
 
Faciliterend:  
Danny van den Boom (Groupsupport), Harry Bouquet (projectleider gemeente Uden), Inge 
Deckers (gemeente Uden) 
 
Afwezig met kennisgeving:  
X 
X 
 
Geluidsoverlast, veiligheid van kinderen uit de wijk Groenewoud, parkeren, bruisend stukje, 
wat gaat er gebeuren, evenementen, belangen ondernemers Uden, belangen horeca Uden, 
Volkel en Odiliapeel, fietsveiligheid, belangen direct omwonenden. 
 
Alle documenten worden toegestuurd. Zowel de presentatie van Harry Bouquet als de 
resultaten van de eerste sessie worden toegestuurd. 
 
Het evenementenbeleid niet wordt geactualiseerd. Het vigerende evenementenbeleid blijft 
dus gemeentebreed van toepassing. Het advies van de projectgroep over de invulling van 
het St. Jansplein in relatie tot evenementen wordt apart ter besluitvorming aangeboden aan 
het college. 
 
Vraag: Als St Jansplein een evenemententerrein wordt, moet het beleid toch aangepast 
worden?  
Antwoord: dan moet het bestemmingsplan aangepast worden. Als dat de uitkomst van de 
projectgroep dat vraagt, wordt aan het college geadviseerd om het bestemmingsplan aan te 
passen. 



De powerpoint wordt aangepast bij de bullet gemeentelijke beleidsdocumenten. Wordt: 
vigerend evenementenbeleid 2009. 
 
GOW en Fietstraat gaan elkaar bijten: dat klopt, dus van belang dat er een goede oplossing 
wordt gevonden die veilig is. 
 
Als meer informatie nodig is m.b.t. verkeersbewegingen is dit te organiseren op een 
exactere manier dan gedaan is in oktober. 
 
Rekening houden met een groeiende verkeersintensiteit van 2% per jaar voor de komende 
periode van 20 jaar.  
 
Vraag: moet de St Janstraat meegroeien? Is het niet mogelijk om het de mooiste i.p.v. de 
aantrekkelijkste voor auto’ s te maken. Moet het perse een ontsluitingsweg zijn? 
Antwoord: Ja, is belangrijk voor de wijk Groenewoud-Moleneind. Deze wijk kan alleen via 
Birgittinessenstraat of via Helenastraat de wijk uit. 
 
Rioleringswerk: wordt er rekening gehouden met extreme regenbuien.  
Ja, er wordt meer berging gecreëerd. Hemelwater wordt losgekoppeld van de riolering. 
 
Straat is een evenementenlocatie. Het plein is niet aangewezen als evenementenlocatie. Zo 
is het nu geregeld in het evenementenbeleid. 
 
Toegankelijkheid: 
-bezoekers supermarkten zullen altijd blijven parkeren op Mr. Van Coothstraat 
-wat betekent tijdelijkheid? Is pas wat zinnigs over te zeggen als bekend is als duidelijk is hoe 
het plan eruit ziet. 
-wordt er iets gedaan aan bewegwijzering? 
-vragen over toegankelijkheid voor ondernemers, bewoners en gebruikers wordt tijdens 
aparte sessie besproken als het plan bekend is.  
-handhaven 
-hoe groot mag een terras eigenlijk zijn, mensen staan nu zelfs op straat 
-Den Bosch, ga daar eens kijken hoe het werkt niet alleen voor evenementen maar ook hoe 
ze daar bevoorrading geregeld hebben. Gelijkvloerse straten, infrastructuur van 
voetgangers, auto’s, vrachtverkeer. Paaltjes die omhoog of omlaag kunnen i.v.m. tijden van 
laden en lossen. 
-fietsstraat heeft invloed op bereikbaarheid van parkeergarage promenade. Promenade valt 
buiten project. Wel belangrijk onderdeel om tot goede verkeersafwikkeling te komen. 
-toegankelijkheid en uitgankelijkheid 
-gebiedsontsluitingsweg: kan St Janstraat ook afgewaardeerd worden? Moet het perse een 
gebiedsontsluitingsweg zijn?  
Antwoord: in het GVVP is het aangewezen als GOW maar de inrichting van de straat biedt 
mogelijkheden als de piek opgevangen kan worden. 
-Belangrijk om out of the box denken. Denk ook aan de veranderingen van winkelen, leisure, 
Markstraat, Markt.  
-zou een oplossing zijn om een van de supermarkten te verplaatsen zodat het kleine straatje 
langs Ronky ontzien wordt. Evenementen kunnen op het parkeerdek van de supermarkt. 



 
(Lang)parkeren: 
-verlichting museum valt buiten het project, is Veghelsedijk.  
-parkeren is essentieel voor bewoners en ondernemers 
-hebben we een beeld van het aantal mensen dat met de fiets naar het centrum komt? 
-parkeerdruk zal hoog blijven door aanwezigheid van twee supermarkten 
-pakeerpieken ook tijdens evenementen op de Markt 
-onderscheid maken tussen parkeren voor auto’s en fietsen 
-parkeerverbod coffeeshop is wenselijk 
evenementen: 
-anders denken over evenementen: wordt mee bedoeld dat er verschillende soorten 
evenementen zijn, niet alleen harde-muziek evenementen maar ook andere evenementen. 
-kunnen sluitingstijden van evenementen vervroeg worden naar bijvoorbeeld 0.00 uur? 
-verhouding evenementen in Uden 
-verhouding overlast bewoners en plezier evenementenbezoekers 
-in het zoeken naar oplossingen moet er ruimte zijn voor ondernemerschap waarbij rekening 
gehouden wordt met bewoners 
-in het evenementenbeleid spelen bewoners geen enkele rol, is schande 
-onderscheid in dag en avond evenementen i.v.m. geluidsbelasting 
 
verkeersveiligheid 
-zebrapad rotonde Kerkstraat, t.h.v. Halfords, meenemen in project 
 
Overlast 
-er ligt een oude belofte aan bewoners dat de klinkers eruit zouden gaan 
 
Ontsluiting 
- 
 
 
Waardering: 
-zijn toegankelijkheid en ontsluiting niet hetzelfde?  
Antwoord: als je ze optelt, staan ze nog steeds op 1. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


